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Subject: RE: OV vraag over GGD beleid - geprint

Received: Sun 9/6/2020 12:15:53 PM
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Dank, en geen probleem. Alle begrip voor de dukte @

We zullen nog een keer in overleg met de vervoerders om te kijken of die echte verschillen zien. Ik vermoed dat ze ook graag

het punt van de voorrang voor OV personeel bij testen e.d. willen bespreken. We reageren daar tot nu toe erg procedureel op

(meer testen algemeenheid etc). Maar ze zullen zich op verschillende plekken wel laten horen.

Groeten!

van: INEEXECNNN) EXER @minvws.nl>
Verzonden: zondag 6 september 2020 12:49

@minienw.nl>; 51 5.1.2e ) <BEEE @minvws.ni>; BEL,

Onderwerp: RE: OV vraag over GGD beleid - geprint

Excuus dat ik je nog niet geantwoord had. Donderdag en vrijdag zijn altijd van die dagen dat ik wat achterloop met mails.

De GGDén proberen zoveel mogelijk hetzelfde beleid te voeren qua testen en quarantaine.

Mogelijk hebje donderdag gehoord bij nos waarbij hij aangaf dat er misschien wel een verschil is tussen de ggdén

maar dat hij dat in het overleg met de ggdén zou bespreken.
Het is in ieder geval niet de bedoeling dat er verschil is. De ggd-en hebben wekelijks overleg met elkaar om het beleid en de

uitvoering te bespreken (zelfs meerdere malen) en daar komt dat ook aan de orde.

Mochtje echt verschillen horen dan vernemen we dat graag zodat we het over kunnen brengen
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Verzonden: donderdag 3 september 2020 14:06

Aan: IEEECNN) minvws.nl>

Onderwerp: OV vraag over GGD beleid - geprint

Een kort vraagje. Vanuit de OV hoek (Arriva) is het in het *1.5 m beraad’ de vraag geuit waarom GGD's verschillend omgaan met

testen en quarantaine. De zorg erachter is dat er als er veel medewerkers in quarantaine zitten, dit effect kan hebben op de

bedrijfsvoering. Dat angst leeft breder bij vervoerders.

Zelf heb ik niet het beeld dat er heel verschillend beleid is per GGD en dat een goede toelichting voldoende is om wat zorgen
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weg te nemen. Alhoewel een deel zal blijven pleiten voor allerlei uitzonderingen ;) Maar is er iemand bij VWS ik hierover kan

banderen?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat

T: BER)


